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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES 
I PARES D’ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 19.05.2023 

 
ASSISTENTES: 
 
PRESIDENTA: Maya Jiménez Sales 
VICEPRESIDENT: Karen Hormazábal 
VICETESORERA: Criseida Tortosa Condes 
SECRETÀRIA: Lucía Carralero Alonso 
VICESECRETÀRIA: Clara Pons Giner 
 
VOCALS:  
 
Álvaro Pià Andreu. 
Mar Carlos 
Pilar Minguez 
 
SÒCIES/SOCIS: 
 
Davide Bau 
Enrique Jorro  
Laia Esteve 
 

 
El 19.05.2023 a les 15:30, reunides/us les/els assistents de manera presencial en la sala 
d’actes del col·legi, s’obri la sessió seguint l'ordre del dia que s'assenyala i es 
desenvolupa en la forma següent: 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior. 

S'aprova l'acta anterior, després de corregir errada detectada a l'esborrany 
facilitat prèviament a la junta 

 
2. Calor a les aules i als patis, mesures i accions a adoptar. 

Es va col·locar el tendal al pati del medi per famílies voluntàries. 

Han contactat amb tècnics de l'Ajuntament per orientar la sol·licitud de mesures 
que combatin la calor a l'escola. També amb tècnics de Conselleria en relació 
amb el projecte de Renaturalització de patis mitjançant el qual se subvencionen 
accions de fins a 40 000 euros. Hi ha un equip de mares i pares voluntaris que 
estan gestionant aquestes sol·licituds. 
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3. Sol·licitut PLC i PEC. Idiomes a utilitzar a les comunicacions del centre amb les 
famílies. 

S'aclareix que no es vol que aquest tema sigui un punt de conflicte a la comunitat 
educativa. 

S'ha rebut a la junta directiva una enquesta realitzada a títol individual per una 
família entre les aules dels fills sobre: “en quina llengua t'agradaria rebre les 
comunicacions del centre?”. La resposta majoritària va ser “en valencià i en 
castellà”.  

Es debat sobre la realització d’una enquesta per part de l’AMPA sobre aquest 
tema. S'hi exposen arguments a favor i en contra. No es fa cap votació. Es 
decideix posposar aquest tema per a futures reunions. 

 
4. Comunicació de l’AMPA. 

 
Es debat sobre la possible saturació d'informació per part de l'AMPA a les 
famílies i sobre els mitjans utilitzats: email, whatsapp, web,... No es decideix gens 
definitiu, més enllà d'una reflexió sobre la necessitat d'els uns o els altres 
missatges. 
 

5. Festes 

Es realitzarà un concert benèfic a favor de tot i totes som escola el 26 de maig 
amb tres grups de música formats per mares, pares i alumnat. La comissió de 
festes decidirà els productes que s'oferiran en la barra. 
 
La festa de fi de curs es realitzarà el 22 de juny. Es realitzarà una rifa i altres 
activitats destinades a la recaptació benèfica. 
 

6. Horaris tutories i reunions. Conciliació. 

Es deixa constància del canvi d'horaris (de les 17.00 a les 12.30 o 13.00) en la 
celebració de les reunions grupals trimestrals amb les tutores que va decidir el 
col·legi. 

La reunió grupal dels tres grups de sisé de primària es va realitzar en horari de 
demà, malgrat l'opinió majoritàriament en contra reflectida en enquestes 
realitzades en els grups de famílies de dues dels tres grups de sisé. D'altra banda, 
en comptes de tres reunions (cada grup amb la seua tutora) es va realitzar una 
reunió conjunta entre els tres grups, on el col·legi va aprofitar per a realitzar-la 
reunió orientativa a les famílies de cara a la nova etapa en l'institut. 

La presidenta trasllada el malestar de la direcció sobre les enquestes que s'han 
realitzat sobre aquest assumpte en els grups dels whastapp de mares i pares. 
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Es debat sobre que l'AMPA realitze una enquesta a les famílies sobre aquest 
tema. No es decideix res, es posposa la decisió per a futures reunions. 
 
 
 

 
7. Elecció nous càrrecs de la junta directiva de la AMPA. 

 

El pròxim curs han de renovar-se els càrrecs de: presidència, vicepresidència, 

tresoreria, vicetesoreria, secretaria i sotssecretaria, i els llocs de vocal que siguen 

necessaris. 

 

S'acorda iniciar la campanya al setembre per a incitar a les sòcies i socis a 

participar i presentar-se als diferents càrrecs que poden quedar vacants. 

 

8. Torn obert de paraules. 
Es comenta sobre el descens en la qualitat de l'activitat extraescolar d'escacs. 

 
A les 17:00 la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària     Vist i plau, la presidenta 
 
 
Lucía Carralero   Maya Jiménez Sales 
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ACTA DE LA REUNIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’ASSOCIACIÓ DE 
MARES I PARES D’ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 28.10.2020 

 
ASISTENTES: 
 
PRESIDENTA: Maya Jiménez Sales. 
VICEPRESIDENTE: Karen Hormazábal 
VICETRESORERA: Criseida Tortosa Condes 
SECRETARIA: Lucía Carralero Alonso. 
VICESECRETARIA: Clara Pons Giner. 
 
 
VOCALES: 
 
Álvaro Pià Andreu. 
Mar Carlos 
Pilar Mínguez 
 
 
SOCIAS/OS: 
 
Davide Bau 
Kike Jorro 
Laia Esteve 
 
 

 
El 24.02.2023, a las 15:30 reunidas/os las/los asistentes de manera presencial en el salón 
de actos del colegio, se abre la sesión siguiendo el orden del día que se señala y se 
desarrolla en la forma siguiente: 
 

1. Lectura y aprobación, si procede, del acta de la reunión anterior. 
 
Se aprueba el acta anterior, después de corregir errata detectada en el borrador 
facilitado previamente a la junta. 

 
2. Calor en las aulas y patios, medidas y acciones a adoptar. 

Se colocó el toldo en el patio del medio por familias voluntarias. 

Han contactado con técnicos del Ayuntamiento con objeto de orientar la 

solicitud de medidas que combatan el calor en el colegio. También con técnicos 

de Conselleria con relación al proyecto de Renaturalización de patios mediante 

el cual se subvencionan acciones de hasta 40 000 euros. Existe un equipo de 

madres y padres voluntarios que están gestionando estas solicitudes. 
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3. Solicitud PLC y PEC. Idiomas a utilizar en las Comunicaciones del centro con las 
familias. 
 
Se aclara que no se desea que este tema sea un punto de conflicto en la 
comunidad educativa.  
 
Se ha recibido en la junta directiva una encuesta realizada a título individual por 
una familia entre las aulas de sus hijos sobre: “¿en qué lengua te gustaría recibir 
las comunicaciones del centro?”. La respuesta mayoritaria fue en valenciano y 
castellano. 
 
Se debate sobre la realización de una encuesta por parte de la AMPA sobre este 
tema. Se exponen argumentos a favor y en contra. No se realiza ninguna 
votación. Se decide posponer este tema para futuras reuniones. 
 
 

4. Comunicación de la AMPA. 
 
Se debate sobre la posible saturación de información por parte de la AMPA a las 
familias y sobre los medios utilizados: email, whatsapp, web. No se decide nada 
definitivo, más allá de una reflexión sobre la necesidad de unos u otros mensajes. 
 
 

5. Fiestas. 
 
Se realizará un concierto benéfico a favor de tot i totes som escola el 26 de mayo 
con tres grupos de música formados por madres, padres y alumnado. La 
comisión de fiestas decidirá los productos que se ofrecerán en la barra. 
 
La fiesta de fin de curso se realizará el 22 de junio. Se realizará una rifa y otras 
actividades destinadas a la recaudación benéfica. 
 

6. Horarios tutorías y reuniones. Conciliación 
 
Se deja constancia del cambio de horarios (de las 17:00 a las 12:30 o 13:00) en la 
celebración de las reuniones grupales trimestrales con las tutoras decidió por el 
colegio.  
 
La reunión grupal de los tres grupos de sexto de primaria se realizó en horario 
de mañana, a pesar de la opinión mayoritariamente en contra reflejada en 
encuestas realizadas en los grupos de familias de dos de los tres grupos de sexto. 
Por otro lado, en vez de tres reuniones (cada grupo con su tutora) se realizó una 
reunión conjunta entre los tres grupos, donde el colegio aprovechó para 
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realizarla reunión orientativa a las familias de cara a la nueva etapa en el 
instituto. 
 
La presidenta traslada el malestar de la dirección sobre las encuestas que se han 
realizado sobre este asunto en los grupos de los whastapp de madres y padres. 
 
Se debate sobre que la AMPA realice una encuesta a las familias sobre este tema. 
No se decide nada, se pospone la decisión para futuras reuniones. 
 

7. Elección nuevos cargos de la junta directive de l’AMPA. 
 
El próximo curso han de renovarse los cargos de: presidencia, vicepresidencia, 

tesorería, vicetesorería, secretaría y vicesecretaría, y los puestos de vocal que 

sean necesarios. 

Se acuerda iniciar la campaña en septiembre para incitar a las socias y socios a 

participar y presentarse a los distintos cargos que pueden quedar vacantes. 

 
8. Ruegos y preguntas. 

 
Se comenta sobre el descenso en la calidad de la actividad extraescolar de 
ajedrez. 

 
A las 17:00 la presidenta levanta la sesión, de la cual, como secretaria doy fe y extiendo 
la presente acta. 
 
 
La secretaria,    Vº Bº,  La presidenta 
 
 
 
Lucía Carralero    Maya Jiménez Sales 


